
Styrelsemöte den 7 juni 2017, kort sammanfattning. 

 

Ekonomi 

Styrelsen följde som vanligt upp den ekonomin och diskuterade risker och 

möjligheter.  

 

Skrivelser 

Inga skrivelser hade inkommit. 

 

Projekt/Aktiviteter 

Styrelsen följde dessutom upp statusen på projekt/aktivister: 

 Motorikbana/Utegym, här väntar vi på ett Nyttjanderättsavatal från kommunen. 

Detta behövs för att få slutgiltigt besked om externt ekonomiskt stöd. 

 Friidrottsskolan, Måndagskul och KnatteKnattet som alla rullar på enligt plan. 

(Stort tack till ledare och tränare.) 

 Medverkan på Friidrottsskolor arrangerade av Stadsdelsnämnden i 

Hässelby/Vällingby respektive Rinkeby.  

 Exponering av våra priser i klubbhuset. 

    Isak meddelar att han har utvärderat den webbaserade utbildningen, Sport 

Competence, och ser många fördelar som den kan ge till aktiva, tränare och 

föräldrar. Klubben har inhandlat en licens för ett år och Isak kommer gå ut till 

våra medlemmar om hur man ska använda utbildningen.  

 

 

Klubbkläder vid tävling 

Styrelsen diskuterade även vikten av att påminna våra aktiva om att alltid bära 

klubbens tävlingsdräkt och klubbkläder i samband med tävlingar i Sverige och 

naturligtvis då även uppvärmning och vid prisutdelningar. Styrelsen, ledare och 

tränare bör även de ha klubbkläder/tröja i samband med tävlingar i Sverige. 

 

Tävlingar 

Genomförda och kommande tävlingar diskuterades. Styrelsen konstaterade att flera 

aktiva redan har gjort bra resultat utomhus.   

 

Övrigt 

En mindre förbättring på hemsidan godkändes. 



Information om hur man blir medlem i klubben samt information till nya medlemmar 

bör förbättras på hemsidan. Ansvarig Mateusz. 


